



Information of the CIVVIH president, 6/2020

Dear members of CIVVIH,

I am pleased to inform you about the mentioned event. Come and join a special CIVVIH Webinar on 16 June 2020.

Stay healthy and safe!

Cordially

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter
CIVVIH President

Cher membres do CIVVIH,

J'ai le plaisir de vous informer sur sur le événement mentionné. Venez participer à un webinaire spécial du CIVVIH le 16 juin 2020.

Restez en bonne santé et en sécurité!

Cordialement

Dr.-Ing. Claus-Peter Echter

CIVVIH Prèsident

The ICOMOS CIVVIH Zoom webinar

The ICOMOS CIVVIH Zoom webinar deals with the issue of how the 2030 Agenda for Sustainable Development of the UN is transforming our world. What is the impact of the New Urban Agenda and is the Historic Urban Landscape approach an appropriate tool for resilient historic cities? Register in advance for this webinar

www.zoom.us

After registering, you will receive a confirmation email containing information about joining the webinar. Rugile Puodziuniene, CIVVIH Bureau Member, has kindly drafted the Poster.

RESILIENCE OF HISTORIC CITIES
in times of
COVID-19

**ICOMOS CIVVIH
Zoom webinar**
Tuesday 16 June 2020,
1:00 PM Paris Time//
07:00 AM Montreal Time

Keynote Speakers:

Michael Turner
UNESCO Chair Professor in Urban
Design and Conservation Studies
at Bezalel Academy of Arts and
Design, Jerusalem

Elizabeth Vines
Adjunct Professor Division of
Architectural Conservation
Programmes (ACP) Faculty of
Architecture, The University of
Hong Kong

Moderator:

Pier Luigi Sacco
Professor of Cultural Economics
Rectoral Delegate for European
Projects and International Networks
IULM University // Senior Researcher
and Head of Venice Office OECD

Claus-Peter Echter
ICOMOS CIVVIH President //
Member of the ICOMOS
Sustainable Development
Working Group (SDGWG)

CIVVIH
ICOMOS

Le webinaire du CIVVIH Zoom de l'ICOMOS

Le webinaire CIVVIH Zoom de l'ICOMOS traite de la manière dont l'Agenda 2030 pour le développement durable des ONU transforme notre monde. Quel est l'impact du nouvel agenda urbain et l'approche des paysages urbains historiques est-elle un outil approprié pour des villes historiques résilientes?

Inscrivez-vous à l'avance pour ce webinaire

www.zoom.us

Après vous êtes inscrit, vous recevrez un courriel de confirmation contenant des informations sur la façon de participer au webinaire. Rugile Puodziuniene, membre du bureau du CIVVIH, a eu l'amabilité de rédiger l'affiche.